
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2013 – Nr. 2. 

 

VRAGEN van de VVD de heer R.A. Koops betreffende onoverzichtelijke kruising 

Prinsesseweg/Wilhelminakade/Herman Colleniusstraat. 

(Binnengekomen: 10 januari 2013) 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

Groningen, 29 januari 2013. 

 

1. Herkent u het bovenomschreven beeld van de onoverzichtelijke en daardoor met 

name voor fietsers risicovolle kruising Prinsesseweg / Wilhelminakade / Herman 

Colleniusstraat? 

 

Ja. Wij herkennen het door u omschreven beeld dat de kruising onoverzichtelijk is 

met name voor fietsverkeer. Daardoor kunnen fietsers zich op deze kruising onveilig 

voelen. De ongevallenstatistieken laten geen toename zien in het aantal ongevallen op 

de kruising, wel krijgen we met grote regelmaat klachten over deze verkeerssituatie. 

 

2. Bent u bereid deze situatie te onderzoeken en daarbij  in te gaan op de aangegeven 

oplossingsrichtingen en de raad hierover binnen 3 maanden te informeren met 

verbetervoorstellen? 

 

Ja. Wij zijn bereid om de situatie opnieuw te onderzoeken. Daarbij zullen wij tevens 

ingaan op de door u aangegeven oplossingsrichtingen, zowel inhoudelijk als 

financieel. 

Wij denken dat de verkeersdruk is toegenomen en dat er meer fietsers gebruik maken 

van deze routes. Hier kruisen twee belangrijke fietsroutes elkaar die op stadsniveau 

zorgen voor zowel een noord-zuid als een oost-west verbinding. Daarnaast is de 

kruising van belang voor buurtrelaties tussen Oranje- en Schildersbuurt zoals de 

winkelvoorzieningen en scholen.  

 


